
 
 
 
 

MOTIE ZEKERE TOEKOMST VOOR OPENBAAR ONDERWIJS IN BLEISWIJK  
 

 

Voorstelnummer: 
 

Onderwerp: Zekere toekomst voor openbaar onderwijs in Bleiswijk 

De Raad van de gemeente Lansingerland, in vergadering bijeen d.d. 16 juli 2020. 
Gehoord de beraadslaging, 
 
Overwegende dat: 

- De Grondwet een zorgplicht kent voor de gemeente (artikel 23 lid 4) om te 

garanderen dat er voldoende openbaar onderwijs is in de gemeente; 

- Bleiswijk één openbare basisschool (OBS) telt en, na sluiting van De Poort, drie van 

confessionele signatuur; 

- Deze OBS, de Anne Frankschool, de komende in de komende vijf jaren een lichte 

stijging van leerlingen zal kennen; 

- Hiervoor een uitbreiding van 50-70 m2 noodzakelijk is (pgn. 27 IHP);  

- Deze uitbreiding volgens het IHP moet plaatsvinden via doorverwijzing naar ruimte 

overschotten elders in Bleiswijk; 

- Op dit moment 115 m2 van de in totaal 1541 m2 bruto vloeroppervlak (BVO) van OBS 

voor rekening van schoolbestuur Scholengroep Holland is (pgn. 55 IHP); 

- Alle scholen van confessionele signatuur de komende jaren voldoende nieuwbouw 

zullen krijgen waardoor voor hen doorverwijzing naar ruimte in andere gebouwen niet 

nodig is;  

- Het aanbod van OBS in Lansingerland relatief bescheiden is. Alle openbare scholen 

in onze gemeente samen tellen 1455 leerlingen op een totaal van 6945, slechts 20% 

dus; in gemeenten Zoetermeer en Zuidplas is dit rond de 40%. 

- De keuze van ouders voor een basisschool voor hun kinderen niet alleen bepaald 

wordt door de grondslag/denominatie van de school. De uitstraling van de 

schoolgebouwen, de plek dichtbij huis, de kwaliteit en het type onderwijs spelen ook 

in belangrijke mate mee bij de keuze; 

- OBS Anne Frank mogelijk de enige school voor primair onderwijs in Bleiswijk is 

waarvoor tijdens de komende jaren een doorverwijzing zal plaatsvinden;  

- Hiermee de aantrekkelijkheid voor ouders die openbaar primair onderwijs voor hun 

kinderen zoeken, minder wordt; 

- Voorkomen moet worden dat de toekomst van het openbaar onderwijs in Bleiswijk in 

de knel komt, zeker wanneer de extra te bouwen wijken worden bewoond; 

Verzoekt het college: 
 

1. Om minimaal jaarlijks overleg over de onderhuisvesting te voeren met het bestuur van 

de scholengroep Holland en de directie van OBS Anne Frankschool teneinde tijdig 

acceptabele maatregelen te kunnen treffen die voorkomen dat er een tekort aan 

ruimte in OBS Anne Frankschool ontstaat; en daarmee de toekomst van het openbaar 

onderwijs in Bleiswijk voor de korte en lange termijn veilig te stellen;  

2. De raad na afloop van ieder gesprek te informeren over de resultaten;  
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en gaat over tot de orde van de dag. 
 

Ondertekening en naam: 
 
 
Petra Verhoef, PvdA   Selgei Gabin, GroenLinks 
 
(In te vullen door de griffier) 

Verworpen door de raad van de gemeente Lansingerland in zijn openbare vergadering van 
16 juli 2020 
 

 
de griffier  
drs. Marijke Walhout 


